
Interpelláció a Szekszárd MJV Polgármesteréhez a 2017 januári (február x napjára áttett 

közgyűlésére) 

Farsangi reakció 

Karácsony előtt egy köszöntő erejéig kértem szót, aminek a lényege az volt, hogy az országban 

uralkodó gyűlölet helyett, mi képviselők is tudjunk egymásra szeretettel gondolni. Ha a ciklus után 

találkozunk, meg tudjunk állni, beszélgetni, vagy egy pohár bort meginni stb. Elhangzott egy mondat 

a köszöntőben, szó szerint a következő: „Ács Rezső is akár visszamehet Zalába, megvannak a 

„zsetonjai”, de Ti, velem együtt itt maradtok. Amikor a város érdekében cselekszünk, gombot 

nyomunk, gondoljatok mindig szekszárdi voltotokra és más vélemények befogadásával a legjobb 

tudásotok szerint döntsetek, mert, ahogy apám szokta volt mondani a Jóisten hosszú távon igazságot 

tesz. „  

Arra alapoztam ezt az állítást, hogy a 27 éve megválasztott polgármesterek közül egy sem volt 

szekszárdi és a regnálón kívül egy sem él itt. Polgármester Úr a válaszolás lehetőségét kizáró SZMSZ 

tudatában hosszan ecsetelte, hogy miért nem ért velem egyet úgy általában sem, de kiemelten erre a 

mondatra is reagált. Többek között azt állította, hogy visszaküldtem Zalába és mi lenne, ha Ő is 

visszaküldene engem az Alföldre.  

Mivel hiszek Apám arc poétikájában, most válaszolok.  

Polgármester Úr! Ön nem tud mutatni egyetlen szerződést sem, amit a Szekszárd város nevében a 

BÁÉV-vel kötöttem volna, míg Ön több mint tíz milliárd forintos szerződés kötött, vagy asszisztált a 

kötésnél, a zalai telephelyű ZÁÉV-vel. Én nem hoztam ide a Száraz-ér Aszfalt Zrt-t, míg Ön több mint 

hat milliárdos szerződést kötött a Duna Aszfalttal. Én nem hoztam ide az Apáca Vill Kft-t egyetlen 

villanykörte kicserélésére sem, míg Ön idehozta az Orbán veje Tiborc céget, hogy enyhe félhomályba 

borítsa a város nagy részét. Szóval Önnek nincs semmi erkölcsi alapja arra, hogy engem visszaküldjön 

az Alföldre, nekem viszont annál több arra, hogy kételyeim fejezzem ki, hogy marad-e. 

Annyira zavarhatta Polgármester Urat a karácsonyi üdvözletemben szűk körben megfogalmazott 

kétség, hogy még az újságban is íratott magáról egy cikket, azzal a címmel, hogy „Huszonhét évet 

ebben a városban élt”  

Én csak Kerekes képviselőtársam Facebook posztolást láttam, feltételezem, hogy Ács Rezső Vidám 

Vasárnap nevű hetilapjában jelent meg a cikk. (Amit velem együtt sajnos épp a szellemisége miatt, 

nagyon sokan nem olvasnak.) Erről meg az a véleményem, hogy fontosabb lett volna azokról a 

civilekről írni, akik a rászorulóknak gyűjtöttek élelmiszert, ruhaneműt, mert minél több pénzt juttat a 

város a Fideszes oligarcháknak, annál több itt Szekszárdon a rászoruló. 

Szekszárd 2016. jan.26. 
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